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Θέμα: Επαναλειτουργία του 9ου Συντάγματος Πεζικού στην Καλαμάτα και 

ως Κέντρο Νεοσυλλέκτων. 

 

Η προηγούμενη κυβέρνηση, από το 2017 είχε αποφασίσει, το οριστικό κλείσιμο 

του 9ου Συντάγματος της Καλαμάτας, για λόγους οικονομίας, με την κατάταξη 

των Νεοσυλλέκτων να γίνεται κατευθείαν σε ακριτικές μάχιμες Μονάδες. 

 

Το νέο σύστημα, κατά γενική ομολογία απέτυχε διότι : 

-Επιβάρυνε οικονομικά το Γενικό Επιτελείο Στρατού. 

-Δεν υπάρχει ομαλή προσαρμογή των νέων οπλιτών , όταν τοποθετούνται 

απευθείας και ανεκπαίδευτοι στα σύνορα. 

-Επιβαρύνονται οι Μονάδες και το προσωπικό τους στην παραμεθόριο με 

το επιπλέον έργο της εκπαίδευσης των Νεοσυλλέκτων, ενώ οι οικογένειές 

τους, λόγω της οικονομικής επιβάρυνσης. 

 

Το 9ο Σύνταγμα Πεζικού της Καλαμάτας, διαθέτει τις πιο καινούργιες 

εγκαταστάσεις, απ’ όλα τα στρατόπεδα της χώρας, έχει μικρό κόστος 

συντήρησης και είναι το καλύτερο για εκπαίδευση και διαμονή των 

Νεοσυλλέκτων Οπλιτών μας. 

Η παρουσία του 9ου Συντάγματος στην πόλη της Καλαμάτας για περίπου 

ενάμιση αιώνα είναι άρρηκτα συνδεδεμένη με την προσφορά του Μεσσηνιακού 

Λαού, στους αγώνες του Έθνους για Ελευθερία και Ανεξαρτησία. 

Η Καλαμάτα διαθέτει αεροδρόμιο, λιμάνι, καινούργιο νοσοκομείο και 

αυτοκινητόδρομο ταχείας κυκλοφορίας για σύνδεση με την Αθήνα σε δύο ώρες. 
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Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Θα ανακληθεί, η προηγούμενη απόφαση, ώστε να επαναλειτουργήσει και 

ως Κέντρο Νεοσυλλέκτων το 9ο Σύνταγμα Πεζικού στην Καλαμάτα; 

 

 

O ΕΡΩΤΩΝ ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ 

ΙΩΑΝΝΗΣ Δ. ΛΑΜΠΡΟΠΟΥΛΟΣ 

 




